



Program Ijazah Sarjana Muda **Teknologi Kreatif Dengan Kepujian**

Elektif: **Rekabentuk Komunikasi Visual** Tempoh Pengajian: 8 Semester (4 Tahun)

SINOPSIS PROGRAM

Bidang Komunikasi Visual menawarkan peluang pembelajaran dalam disiplin ilmu berkaitan Ilustrasi, Rekabentuk Pakej, Tipografi, Pengiklanan, Penjenamaan, Fotografi, Videografi, Animasi dan sebagainya. Proses pengajaran dan pembelajaran dilaksanakan secara teori dan praktikal menerusi kaedah pengajaran kuliah, studio, bengkel, amali di industri, pembangunan dan penghasilan produk, persembahan produksi dan penyelidikan ilmiah bagi memenuhi keperluan bergraduat. Pencapaian pelajar akan dinilai menerusi kaedah Penilaian Berterusan dan Peperiksaan. Peluang kerjaya dalam bidang ini meliputi Pengarah Seni, Pengarah Kreatif, Pereka (Logo, Grafik, Antaramuka Laman Web, Pembungkusan Produk dan Montaj Persembahan), Artis Penerbitan,

Juruanimasi, Juruvideo, Jurufoto, Penyelidik, Ahli Perunding, Usahawan dan Pendidik.

Objektif pendidikan utama Elektif Rekabentuk Komunikasi Visual adalah untuk membantu pelajar untuk memberi tumpuan kepada kepentingan seni mereka dan bakat untuk mewujudkan imej yang jelas dan berdaya maju visual yang khalayak umum akan memahami dan bertindak balas terhadap. Kursus ini menyediakan pelajar untuk menggunakan reka bentuk dalam menyelesaikan masalah bagi pelanggan secara kreatif. Komunikasi Grafik termasuk segmen pasaran yang merangkumi teknologi percetakan, penerbitan, pembungkusan, pengimejan elektronik dan industri yang berkaitan mereka, biasanya dirujuk sebagai seni grafik, mencetak atau industri pengimejan.

Komunikasi grafik kontemporari memerlukan satu gabungan teknologi komunikasi: masih - dan multimedia usul dan laman web sebagai tambahan kepada media cetak. Pelajar membangunkan bahasa reka bentuk yang mencerminkan imaginasi dan inovasi dan bukan yang tiruan. Projek mungkin termasuk konsep dan reka bentuk majalah, pakej, poster, meliputi CD, beg membeli-belah, buku, iklan dan identiti korporat. Dengan penekanan yang kuat ke atas asas-asas reka bentuk, graduan teliti bersedia untuk mengejar kedudukan kreatif dalam cetak dan media elektronik.

Pendekatan program ini adalah konsep dengan sentuhan yang kuat tumpuan digunakan. Apa yang akan ditekankan adalah keupayaan untuk berfungsi secara profesional sebagai pereka grafik yang mempunyai penguasaan kerumitan komunikasi dan juga sebagai media bijak.



http://ftkw.umk.edu.my/images/kursus/tk_rekabentuk_komunikasi_visual.pdf

"Melestari Warisan, Mengungguli Teknologi Kreatif"